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TURISTI. KA ZAJEDNICA OPCINE FAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA

43. istarske divizije 8, 52212FaLana, Hrvatska
tel: +385(0)52383727 fax: +385(0)52383728 e-mail: info@,infofazana.hr wwry.inibl4zana.hr

ZAPISNIK

s 16. redovne Sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opiine FaZana koja je odrLana

27. listopada2022. godine s podetkom u 10,00 sati u prostorijama Opiine FaZana,43. istarske

divizije 8,FaLana.

PRISUTNI dI,RNOVI:
- Radomir Kora6 - predsjednik Turistidke zajednice Opcine FaLana

- Roland Cinkopan
- UroS Martinovii
- Ivan Tekovi6
- Damir Koste5ii
- Goran Peru5ko
- Sandra Ne5ovii
- Mihaela Bilii

ODSUTNI dIANOVT:
- Tereza Kesovija LuPetina

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovii - direktorica Turistidke zajednice Opdine FaLana

- Ivana Ajdukovii PrepuSt - djelatnica Turistidke zajednice Op6ine Falana

Predsjednik TZO FaLana pozdravio je prisutne . Zatimje konstatirao da Sjednici prisustvuje 8 od 9

dlanova Turistidkog vijeia te da Vije6e moLe pravovaljano donositi odluke.

Zazapisnidarku predlaZe Ivanu Ajdukovi6 Prepu5t, Sto su prisutni usvojili.

elanovi Vijeda su uz poziv dobili i sljedeii

Dnevni red:
1. Usvajanje Zapisnika s 15 Sjednice Turistidkog vijeca.

2. Sufinanciranj e promotivnih kampanja turistidkih subjekat a t 2023. godini.

3 . Prij edlog ude56a Turistidke zaj ednice Opdine F aLana u SMP-u Istre za 2023 . godinu.

4. Program sufinanciranja zdravstvene za5tite za vrijeme turistidke sezone 2a2023. godinu i

prij edlog trajnog rje5enj a sufinanciranj a

5. Sufinanciranje osvjetlj avanjatornja crkve Sv. Kuzme i Damjana u FaZani

6. Razno

Predsjednik TZO FaLana pita prisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Bududi da se

nitko nije javio zarijed, Predsjednik daje na glasanje predloZeni Dnevni red.

dlanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao ie ,,2a"; gospodin

Uro8 Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospodin Damir

Kostesii glasao je ,,2a", gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko glasao je

,,2a", gospodin Ivan Tekovii glasao ie ,,2a".

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.



AD 1.)
Zapisnik s 15. Sjednice dlanovi Vijeda dobili su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTZOFaLana
upitao je prisutne imaju li primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rrje\
predlaLe da se Zapisnik s 15. Sjednice usvoji.

Clanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Radomir Kora6 glasao 1e ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin

UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovii glasala je ,,2a"; gospodin Damir
KosteSii glasao je ,,zao', gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko glasao je

,,2a", gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik s 15. Sjednice Turistidkog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsiednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovid.
Prisutni dlanovi slr uz poziv dobili zahtjeve za sufinanciranje promotivnih kampanja u 2023.

godini od sljededih turistidkih subjekata: Industrial project - kamp Bi Village, Brijuni rivijera -
kamp Pineta, Adria Immobilis Project - Villetta Phasiana. Gospoda Perokovii navodi kako se radi

o tri najveca i najznadajnija turistidka subjekta koji godinama rade na promociji destinacije te
smatra kako ih se zbog povecanja konkurentnosti treba poduprijeti te ako je potrebno i viSe uloZiti
u promociju. Brijuni rivijera - kamp Pineta podnijeli su zahtjev za sufinaciranjem u iznosu od

40.000,00 kn, Industrial project - Bi Village podnijeli su zahtjev za sufinaciranjem u iznosu od

90.000,00 kn, Adria Immobilis Project podnijeli su zahtjev za sufinaciranjem u iznosu od

10.000,00 kuna.
Predsjednik TZO FaLana zahvaljuje gospodi Perokovic, zatrm otvara raspravu.

Gospodin Martinovii navodi kako je iznimno poskupjelo ogla5avanje, kako online tako i offline
(npr. u dasopisima).
Gospodin Tekovi6 smatra kako promociju treba podrZati.

Budu6i da se vi5e nitko nije javio za rijed, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje

Odluku o sufinanciranju promotivnih kampanja turistidkih subjekata u2023. godini.

elanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin

UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Damir
Koste5id glasao je ,,2a", gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran PeruSko glasao je

,,2a", gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka o sufinanciranju promotivnih kampanja turistiikih subjekata u 2023.
godini jednoglasno je usvojena.

AD 3.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je TZIZ uputio zahtjev za sudjelovanje u SMP-u Istre u 2023.
godini te je naznadila da se 6e se u2023. godini provoditi stari model financiranj a, tj. TZIZ nece

direktno sufinancirati destinacijsku promociju lokalnih turistidkih zajednica kao Sto jeto udinila u
2022.,vei 6e se zajednidkim sredstvimaTZLZ i lokalnih 'lZ-ovafinancirati programi navedeni u

materijalimauzpoziv na Sjednicu, a od zajednidkog su interesa za sve dionike turistidkog
prometa Istre.
Zatimje navela kako je prema tom modelu financiranja sudjelovanje u SMP-u Istre na razini l2Yo

posto prihoda lokalnih zajednicaiz2079., odnosno naSo/o prihoda ostvarenog t2022. Budget

SMP-a strukturiran je prema aktivnostima.
Gospodin Cinkopan je upitao na koji se nadin raspodjeljuje turistidka pristojba.



Gospoda Perokovi( odgovara da se bruto turistidke pristojbe prema zakonu raspodjeljuje na

sljede6i nadin: u prvoj iaspodjeli izdvaja se 3,5Yo sredstava na radun HTZ-a zarazvoine projekte i

piogrun1" kreiranja novihiuriitidkih programa na turistidki nedovoljno razvijenim podrudjima, tj.

Fond ,u turistidki nedovoljno razvijenapodrudja i kontinent , zatim 2olo sredstava na poseban radun

HTZ-azaprogtame udruZlnih turistidkih zajednica,tj. Fond zaudntlene turistidke zajednice,lo/o

Crvenom kri2;, zatimu drugoj raspodjeli se izdvaja 20% sredstavaHTZ-u,15 o regionalnoj

turistidkoj zajednici te se u tieioj raspodjeli izdvaja65 oZ preostalih sredstava, od dega opiina

dobiva 3Oo/o. To zna(i daod bruto iznosa turistidke pristojbe, neto lokalne turistidke zajednice u

konadnici dobivaju 42,504.

Gospodin Cinkopan je upitao znadilito daTZIZuzl5o/o prihoda od turistidke pristojbe traZir

dodatno financiranje za SMP?
Gospoda PerokoviS potvduje dodatno udesde u SMP-u u iznosu od 8% na5eg neto prihoda - tu
se misli na ukupan iinos izvornih prihoda, Sto znadi turistidka pristojba i turistidka dlanarina.

Gospodin Cinkopan pita koji ie razlogtakvog financiranja te koji je rezultat.

Gospodin UroS odgovara kako se na taj nadin ne znana Sto su utro5ena sredstva.

Gospoda Ne5ovi6 odgorum kako su zarazdoblje kad je kamp Bi Village bio izravno ukljuden u

SMP traZili radune za promociju, ali ih nikada nisu dobili.
Gospodin Koste5id je izjavio kako se radi o prevelikom iznosu ude56a.

Gospodin cinkopan izjavioje kako ude56e u SMP-u u interesu velikih
i dlanovi turistidkog vije6a TZIZ'a.
Kako se vi5e nitko nije javio zarije(,, gospodin Korai zatvara raspravu

Turistidke zajednice Op6ine Faaana u SMP-u Istre 2a2023. godinu.

dlanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Radomii Korad glasao je ,,protiv"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,protiv";
gospodin UroS Martinovid glasao je ,,protiv"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,protiv",

iospodin Damir Kostesii gluruo je ,,protiv", gospoda Mihaela Bili6 glasala je,,protiv"; gospodin

Go*n Peru5ko glasao je ,,protiv", gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,protiv".

Zaklju6ak: Odluka o nesudjelovanju Turistiike zajednice Opdine Fai'ana u SMP-u Istre za

2023. godinu jednoglasno je usvojena.

AD 4.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii.
Gosplda perokovi6 navodi kat<o;e 14. listopada2022. prisustvovala sastanku s predstavnicima

Nasiavnog zayodaza hitnu medicinu Istarske Zupanije na kojem je iznesen model frnanciraniaza

2023.te piijedlog trajnog rjesenja financiranja. Nadalje navodi kako je njihov model financiranja

nap.avljen na triui.rrp.etpostavkama, tj. nije se vodilo raduna o raspodjeli turistidke pristojbe ved

je truto iznos izjednud"., r neto iznosom koji dobivaju lokalne zajednice. Premda je najavljeno

poveianje sufinanciranj a od 3Ooh prijedlog financiranja od strane TZO F2Lana 2a2023. bi iznosio
jOS.OOO,OO kn umjesto ovogodisnJih 25.000,00 kn, a u2024.600.000,00 kn. Clanovima vijeda

skrenula je pozornost na dl. 1 1. st.7. Zakonao zdravstvenoj za5titi koji navodi:

" (7) Na podrudju na kojem je zbogtranzitai/ili boravka turista pove6an broj korisnika

zdravstvene za5tite jedinica podru8ne (regionalne) samouprave odnosno GradZagreb u suradnji s

jedinicama lokalne samouprave obvezan je s ministarstvom nadlehnimzaturizam i turistidkim

Lajednicama, upraviteljima prometnica u Republici Hrvatskoj, Hrvatskim autoklubom, Hrvatskim

roniladkim savezom i dru5tvima za osiguranje osigurati pove6ani broj timova hitne medicinske

sluZbe na svojem podrudju u odnosu na broj timova odredenih mreZom hitne medicine."
prijedlog ,uio23'. godinu predvida iznos od 5 milijuna kuna od strane nadleZnog ministarstva, 5

-iii3urrJmna od;eainica iokalne samouprave i 5 milijuna kuna od lokalnih turistidkih zajednica,

dok bi 1.2024. svih 15 milijuna kuna bilo financirano iz proraduna lokalnih turistidkih zaiednica.

Zatimje navela kako je tralennovi tro5kovnik i nova raspodjela, ali do vremena odrZavanja

sjednice turistidkog vije6a tro5kovnik nije zaprimljen.

turistidkih subjekata koji su

te daje Odluku o ude5iu



Gospodin Korai predloZio je da se ne donese odluka, vei da se sadeka konadan prijedlog t

financiranja.
Gospodin Cinkopan je upitao gospodina Kora6a je li prisustvovao sastanku na kojem su se

navodno dogovorili s nadelnicima i gradonadelnicima.

Gospodin Korad je odgovorio da je tek jutros dobio poziv za sastanak koji 6e se odrZati

7. studenoga2O22. te da se do sada nisu niSta dogovorili'
Gospodin Cinkopan j e izjavio kako se slaZe s gospodinom Koradem da se treba dekati konadni

prijedlog i tek onda donijeti odluku.

AD s.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovi6.

Gospoda Perokovii navodi kako je Zupnik zamolio sufinanciranje osvjetljavanja zvonika crkve

Sv. Kuzme i Damjna u FaZani. Prijedlog je da osvjetljavanje sufinanciraju Op6ina FaLana,

Komunalac FaLana, Turistidka zajednica Op6ine FaZana i \upa FaLana. Trenutni tro5kovnik je

bez tro5ka skele i iznosi 250.000,00 kuna.

Gospodin Cinkopan navodi kako je razgovatao sa Zupnikom i gosp. Feriiem i da je projekt

osvjetljavanja lijep te da je ponuda povoljna jer je kamp Bi Village dobio skuplju ponudu za

osvjetljavanje terena. Takoder navodi kako je crkva u Vodnjanu bila osvijetljena, ali su na sudu

izgubili spor te je rasvjeta morala biti uklonjena, stoga je zamolio da Zupnik provjeri mogudnost

osvjetljavanja.
Gospodin KosteSii navodi kako bi trebalo dobiti mi5ljenje konzervatora.

Gospodin Tekovii navodi kako bi trebali biti sigumi u osvjetljavanje kako se ne bi dogodilo da se

ulaZe u neSto Sto 6e biti uga5eno zbog situacije s elektridnom energijom.

Gospodin Kora6 navodi kako 6e struja biti 10% skuplja.

dlanovi vijeda odludili su da 6e odluka o sufinanciranju zvonika crkve Sv. Kuzme i Damjana biti
donesena nakon Sto se dovr5i tro5kovnik i dobije miSljenje konzervatora.

AD 6.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovid.

Gospoda Perokovi6 navodi kako je potrebno izradtti Program rada 2a2023. godinu te da bi

voljela duti miSljenje dlanova Vije6a o nekim stavkama. Zatimje krenula navoditi neke od

projekata s viSim iznosima. dlanovi Vijeia dali su pozitivno mi5ljenje na prijedlog.

Gospodin Cinkopan pitao je koliko je planiranih sredstava za sljede6u godinu.

Gospoda Perokovii navodi da je planirano oko 3,5 milijuna kuna.

Gospodin Cinkopan je zamolio da se Financijski plan 2a2023. po5alje dlanovima vije6a na e-mail

prije same sjednice.

Budu6i da se nitko vi5e nije javio za rije(,, Predsjednik TZO Falana zahvaljuje prisutnima na

sudjelovanju, te zatvara 16. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine

FaZ.ana.

Sjednica Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine FaZana zavr5ila je u 10:35 sati.

Zapisnidarka: Predsjed
Turisti Opdine FaZana
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Ivana Ajdukovi6 Prepu5t

FaLana,27 .listopada 2022. godine
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